
Vážená paní starostko,

touto cestou Vás žádám o poskytnutí těchto informací :

Proč nejsou zveřejněny výsledky všech výběrových řízení ? Je mi známo ,že tato povinnost je až 
od 500000 kč,ale pro větší transparentnost v tom nevidím problém a pokud je tak prosím o  
vysvětlení.

Dále na základě zákona č.106/1999sb. Vás touto cestou žádám o poskytnutí informací o výši           
platu a odměn zaměstnanců Obecního úřadu v Oborné, zaměstnaných na OÚ na HPP na celý   
úvazek a to jednotlivě za posledních 6 měsíců.

Také proč nejsou v zápisech z Veřejného zastupitelstva uvedeny všechny  informace a připomínky 
občanů, zvlášť když se na konci chůze v tomto zápisu figurují, ale na úřední desce v zápisu již 
nejsou.

Žádám Vás o sdělení výše požadovaných informací na příštím veřejném zastupitelstvu, které se 
bude konat v prosinci 2020.

S pozdravem

Josef Klimeš
Oborná 134

V Oborné dne 30.11.2020


